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Kære medlemmer 

I Dansk jernbaneforbunds fagblad ”Jernbane 

Tidende” 4/2020 blev jeres formand interviewet, 

hvis du ikke har læst artiklen kan du læse den 

her: 

https://issuu.com/dansk_jernbaneforbund/docs/3

1_08-2020_jernbanetidende_2020_nr4_final_web  

 

Nu har bestyrelsen i områdegruppen fået en ny 

henvendelse fra Jernbane Tidende/DJ. De vil 

gerne skrive lidt mere om vores succes med 

rekruttering af medlemmer, som er en fordobling 

af medlemmer på bare 2 år, hvoraf mange nye 

medlemmer er kommet til i 2020. Vores gode 

resultater er også blevet bemærket af 

hovedbestyrelsen i DJ. 

 

Artiklen vil blive baseret på telefoninterviews af 

ny-indmeldte medlemmer, disse telefoninterviews 

bliver foretaget af et eksternt konsulentbureau. 

Resultatet vil blive input til en artikel i næste 

nummer af Jernbane Tidende om de nye 

medlemmer samt en lille rapport om, hvad der får 

folk til at melde sig ind, hvis de selv skal sige det. 

 

Både bestyrelsen og Jernbane Tidende/DJ vil 

selvfølgelig gerne have at så mange som muligt 

vil bruge de ca. 15. min. på et telefoninterview, 

derfor har vi i fællesskab sat pænt store præmier 

på spil, mellem de deltagende vil der blive trukket 

lod om 2 x 500,- kr.! 

 

Derfor: 

Vær klar til at besvare opkald i uge 39 ! 

 

Disciplinærpolitik og skriftlige advarsler 

D. 8. september blev der afviklet et meget vel-

tilrettelagt samarbejdsudvalgsseminar, med en 

fyldig dagsorden. 

Et af emnerne på dagsordenen, var et udkast til 

en forenkling af disciplinærpolitikken, udkastet 

blev vedtaget - og i dette tilfælde var der tale om 

redaktionelle tilretninger af teksten. 

 

På et lignende seminar d. 4. november 2019, 

under den tidligere bestyrelse, blev der også 

ændret i disciplinærpolitikken, men her var der 

desværre tale om vidtgående ændringer, idet 

tidsbegrænsninger for skriftlige advarsler blev 

fjernet. 

 

Tidligere var der en tidsbegrænsning på 

henholdsvis 3 - 6 eller 12 måneder gældende for 

skriftlige advarsler, hvilket i den tidligere 

disciplinærpolitik var understreget, skulle fremgå 

af en skriftlig advarsel.  

 

Det er min holdning, at ændringerne d. 4. 

november 2019 betyder, at skriftlige advarsler der 

er tildelt før d. 4. november 2018, således ikke 

længere er gældende som referencer i evt. 

disciplinærsager. 

 

De skriftlige advarsler der hidtil er tildelt, vil dog 

stadig være synlige og tilgængelige i epos. 

 

Nyoprettet lokalgruppe på M3/4 

Der har været afholdt valg til næstformands-

posten i bestyrelsen til den 

nyoprettede lokalgruppe 

under områdegruppen på 

M3/4. 

Ravinder Kaur havde meldt 

sig som kandidat og blev 

valgt uden modkandidat. 

Den nyvalgte næstformand 

vil også have funktion som 

kasserer. 

 

Lokalgruppeformand og tr Jesper Hundtofte om 

valget: 

”Jeg er glad for at have Ravinder med ombord. 

Lokalgruppen har bestyrelsesmøde d. 29/9. Jeg 

har allerede haft en god snak med Ravinder om 

de opgaver som venter forude, og jeg er sikker 

på, at hun bliver en god næstformand og kasserer 

for lokalgruppen.  

 

Du kan trygt gå til Ravinder, hvis du har brug for 

hjælp på arbejdspladsen, da bestyrelsen gensidigt 

vil orientere hinanden. Det er fortsat 

tillidsrepræsentanterne, som har taleret over for 

ledelsen”. 

 

Ravinder blev ansat som steward d. 2. januar 

2019 og har tidligere erfaringer med fagligt 

arbejde i både HK og 3f. 

Områdegruppen ønsker Ravinder og lokalgruppen 

tillykke med valget. 
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En heldig vinder 

Som sædvanligt bliver der, mellem 

alle medlemmer, trukket lod om en 

flot gave efter hvert bestyrelses-

møde 

 

Denne gang blev den heldige vinder 

Tina Meiling. 

 

 

 

Vigtige datoer 

D. 19. november 2020 

D. 4. februar 2021 

 

D. 19. november, heldagstur. 

Event arrangør Ulla Iversen (med hjælp fra 

suppleant Helle Nielsen) har nu fastlagt 

udflugtens program for dagen: 

10.00 Afgang fra Forum med bus 

• Morgen goodiebag uddeles samt 

forfriskninger 

11.00 ankomst til sporvejsmuseet 

Skjoldenæsholm 

• sporvognstur ud i skoven 

• frokost i den gamle remise samt 

kaffe/kage 

• adgang til hele museet inkl. Mockup af ny 

letbanevogn 2025. 

14.00 ca. Afgang fra Skjoldenæsholm 

• Forfriskninger i bussen 

15.00 ca. Ankomst Forum station 

15.30 Vi siger farvel med et cafe besøg 

 

Bestyrelsen glæder sig til at se jer. Hurtig og 

bindende tilmelding til ulv@djtr.dk senest d. 12. 

oktober. 

 

Pga. den seneste udmelding fra 

Statsministeren er der en tilmeldings-

begrænsning på 50 medlemmer, så det er 

først-til-mølle       

 

Udflugten er gratis for medlemmer. 

 

D. 4. februar 2021 

Generalforsamlingen i 2021 bliver afholdt d. 4. 

februar kl. 18.00, der bliver selvfølgelig udsendt 

en indkaldelse til generalforsamlingen. 

 

 

Generalforsamlingen bliver afholdt i Kulturhuset 

Islands Brygge: 

https://kulturhusetislandsbrygge.kk.dk/indhold/hv

em-er-vi-i-k-i-b der er middag før 

generalforsamlingen. 

 

Pga. den seneste udmelding fra 

Statsministeren er der en tilmeldings-

begrænsning på 50 medlemmer, så det er 

først-til-mølle. 

 

Generalforsamlingen med middag er gratis for 

medlemmer. 

 

Meld dig ind ! 

Er du endnu ikke medlem i Dansk Jernbane-

forbund? Jo flere medlemmer vi er, jo større 

indflydelse får vi. 

 

Er du stadig ikke medlem, så kan du melde dig 

ind her: https://www.djf.dk/meld-dig-ind-i-djf/  

Er du i tvivl om hvorfor du skal være medlem, så 

kontakt undertegnede, Jesper eller den øvrige 

bestyrelse, vi kan hjælpe dig.  

 

Planlægning af øvrige feriedage 

Idet bestyrelse har taget initiativ til en lokalaftale 

vedr. den nye ferielov, har vi også fulgt op på 

aftalen via HR og har spurgt til hvordan det går 

med planlægningen af de øvrige feriedage (der 

tidligere hed restferie). 

Det ser godt ud på M3/4 hvor planlægningen nu 

kan starte. 

Men det ser knap så godt ud på M1/2, Anne 

mangler stadig en del ferieønsker samt jeres valg 

eller fravalg af forskudsferie, så skynd jer at 

melde ind til Anne. 

 

Bestyrelsen anbefaler, at I tilvælger forskudsferie, 

det vil nemlig betyde, at I kan vælge ferie stort 

set som under den tidligere ferielov. 

 

 
Med venlig hilsen 

 

Frank Johansson 
 

Formand/Fællestillidsrepræsentant 
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